

Dormant Account Reactivation Form

重新啟動不動戶表格

To: Hong Kong Stock Link Securities Limited (“HKSLSL”)
致: 香港通證券有限公司

Please return your completed form by fax to (852) 2523 5069, email to cs@hongkongstocklink.com.hk or our office. Your request will be processed within 2 working days upon our receipt of your form. For inquiries, please do not hesitate to contact Customer Service Department at (852) 530 2213.

請將已填妥的表格傳真至(852) 2523 5069、電郵至cs@hongkongstocklink.com.hk或交回我司。本公司將在收到此表格後兩個工作天內處理您的申請。如欲查詢，請致電(852)25302213 與客戶服務部聯絡。

戶口號碼 A/C Number	
戶口名稱 A/C Name	

I/We would like to reactivate my/our dormant account(s) and provide the following information for identity verification.

本人/吾等欲重新啟動本人/吾等的不動戶帳戶，及提供以下資料核實本人/吾等之身份。

☐ I/We further confirm that my/our Basic Information (including but not limited to ID record, nationality, correspondence address and occupation) is the **same as the existing record** with HKSLSL.
本人/吾等同時確認本人/吾等基本資料與貴司的**現有記錄相同**（包括但不限於身份證明文件、國籍、通訊地址及職業）。

☐ I/We further confirm that the Basic Information (including but not limited to ID record, nationality, correspondence address and occupation) **has changed or is different** from my/our relevant information previously provided to HKSLSL.
本人/吾等同時確認本人/吾等的基本資料與貴司的現有記錄**不相同或有更改**（包括但不限於身份證明文件、國籍、通訊地址及職業）。

“Change of Account Particular Form” must be filled in order to update the changed information.

請必需填寫“更改資料表格”，以便更新與本公司的記錄。

客戶簽署及公司印章 (如適用) Authorized Signature(s) and Company Chop (if applicable) S.V -----	經電話確認 Confirm by phone: Ext. 內線: _____ Date 日期: _____ Time 時間: _____
--	---

FOR OFFICE USE ONLY 公司專用

Input by:	Checked by:	Approved by: